

မန်းမင်းသတင်းလွှာ

အမှတ်စဉ် (၅) ဩဂုတ်လ (၁၀) ရက်၊ ၂၀၁၄

“ကြောက်မတ်ဖွယ်ရာအရေပြားရောင်သည့်ရောဂါမှ သခင်ဘုရား၏ ကယ်တင်ခြင်းခံရခြင်း”

ဒေါက်တာဂျေရော့က်လီ၏ ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် အရေပြားရောင်သည့်ရောဂါမှ ကျန်းမာလာသော အခါ လူတို့အနေဖြင့် ဘုရားသခင်၏ တွန်းတော်ကို ချီးမြှောက်ခဲ့ကြသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် အစောပိုင်းကာလတွင် အရေပြားရောင်သည့်ရောဂါကြောင့် ဆုတောင်းခံချက်များရောက်ရှိလာသည်။ ဤအရေပြားရောင်သည့်ရောဂါကြောင့် အထက်တန်းကျောင်းသူတစ်ဦးသည် သူ့ကိုယ်သူသတ်သေဖို့ ကြိုးစားခဲ့သည်။ အသက် (၈) နှစ်အရွယ်သမီးသည် ဤရောဂါကြောင့် သူ့ကိုယ်သူသတ်သေခဲ့သည်။ ဤသို့ သေခဲ့သည်ဟု တင်းကြောင့် အများပြည်သူများအကြား ဖိစိတ်လှည့်ပတ်ခဲ့သည်။

ဤအရေပြားရောင်၍ တင်းသည် ရောဂါသည် နာတာရှည်ရောဂါဖြစ်၍ ငယ်ရွယ်သူများတွင် အဖြစ်များသည်။ ရောဂါဖြစ်ပေါ်လာရသည့်အကြောင်းကို တိကျစွာမသိရသော်လည်း မျိုးရိုးလိုက်ဖြစ်သည့်အပြင် ကိုယ်ခံ အားကျဆင်းမှုကြောင့်လည်း ဖြစ်တတ်သည်။ အခြားဖြစ်နိုင်ချေရှိသော အကြောင်းပြချက်များမှာ အရေပြားခြောက်သွေ့ခြင်း၊ ပြင်းထန်သည့်ယားနာရောဂါ၊ စိတ်ဖိစီးမှု၊ ပတ်ဝန်းကျင်မှ ရိုက်ခတ်လာသည့်မကောင်းမှုသည်အကြောင်းအရာများပါဝင်သည်။ ကျန်းမာရေးအသက်အာမခံအဖွဲ့၏စစ်တမ်းကောက်ယူမှုအရ ၂၀၀၈ မှ ၂၀၁၂ ကြားကာလ၌ ရောဂါ ကြောင့် ဆေးရုံသို့ ရောက်လာသူများမှာ ၁.၀၄ သန်းရှိဟု သိရသည်။ ဤရောဂါကူးစက်မှုခံရသူများမှာ ၆.၁ သန်းခန့် ရှိသည်။ ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် ဤရောဂါကိုခံစားရလျက်ရှိသည်။ ကလေးအရေပြားရောင်သည့် ရောဂါသည် ကလေးငယ်၏ရောဂါကိုလည်း ရပ်တန့်စေနိုင်သည်။ ထိုရောဂါကြောင့် စိတ်ဖိစီးမှုများဝင်လာပြီး ပုံနှိပ် ဟုတ်သော အပြုအမူများ ထွက်ပေါ်လာစေနိုင်သည်။ ထို့ကြောင့် နိုင်ငံနှင့်အတိုင်းဖြစ်ပွားနေသောရောဂါဖြစ်ကြောင်း အသိအမှတ်ပြုခဲ့ကြသည်။

သို့သော် မန်းမင်းဗဟိုအသင်းတော်၌ အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ဘုရားသခင်၏ တန်ခိုးတော်ကြောင့် ဤ ရောဂါဘေးမှ လွတ်မြောက်ခဲ့ကြသည်။ ပွဲတော် မင်္ဂလာပင် (အသက် ၃ နှစ်၊ ပုံ-၁)၊ မင်ဆစ်လီ (အသက် ၉ နှစ်)၊ ယီရိုကင်း (အသက် ၁၂ နှစ်)၊ ဆယ်ရီပတ် (အသက် ၁၂)၊ မဆောင်လီယူ (အသက် ၁၅ နှစ်)၊ မဟော့ဂ်ချို (အသက် ၁၉ နှစ်)၊ မဆုတ်ယုန်ကင်း (အသက် ၂၉ နှစ်၊ ပုံ-၂) တို့ဖြစ်ကြသည်။ သူတို့သည် ပျော်ရွှင်သောဘဝကို ဖြတ်သန်းနေကြလျက်ရှိသည်။

လူတို့သည် နောက်တရသော အခါ တန်ခိုးပါသောဆုတောင်းချက်ကြောင့် အရေပြားရောင်သည့်ရောဂါ ပျောက်ကင်းနိုင်ကြသည်။

မစုဘင်ကင်း (အသက် ၂၆ နှစ်၊ ပုံ-၃) သည် အသက် (၄) နှစ်မှစ၍ အရေပြားရောင်သည့်ရောဂါကို ခံစားခဲ့ရသည်။ သူမသည် အထက်တန်းကျောင်းတက်နေစဉ် ပူသောနေရာ သိပ်ပင် မျက်နှာမှအမာရွတ်များကြောင့် နှာခေါင်းစည်းကို အမြဲတတ်ထားရသည်။ ကောလိပ်သို့တင်ဝင်ရောက်ချိန်တွင် သူမ၏ရောဂါသည် ပိုမိုဆိုးဝါးခဲ့သည်။ ထိုအခါ သူမသည် နောင်တရလျက် လောကီဆန်သောအမှုကို စွန့်လွှတ်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဒေါက်တာဂျေရော့က်လီ၏ ဆုတောင်းခြင်းကို ခံယူသည့် နောက် ဘုရားသခင်၏ အံ့ဩဖွယ်အနာဂါးခြင်းကို လုံလုံလျားလျားခံခဲ့ရသည်။

ယခုအခါ မကင်းသည် မောနေလသံစုံအဖွဲ့တွင် အသံအားဖြင့် အစောခံလျက်ရှိသည်။ သူမက “မျက်နှာပေါ်က အနာရှိကြောင့် အိပ်မရတဲ့ညပေါင်းများစွာ ရှိခဲ့တယ်။ ဒါပေမဲ့ အခုကောင်းကောင်းအိပ်လို့ရပါပြီ” ဟု ဝန်ခံခဲ့သည်။ ယခုအခါ အသံအားဖြင့် ဘုရားသခင်၏ တွန်းတော်ထင်ရှားစေနိုင်ဖို့ ဂီတအကြောင်းကို လေ့လာလျက် ရှိသည်။ မစိယတ် (အသက် ၂၂ နှစ်၊ ပုံ-၅) ၏ ဦးခေါင်းတွင် တွေ့ရသော အနာများကြောင့် ဆရာဝန်များပင်ထိတ် လန့်ခဲ့ကြရသည်။



အရေပြားရောင်သည့်ရောဂါသည် ကြောက်မက်ဖွယ်ရာကောင်းလှပါသည်။ သို့သော် သူတို့အနေဖြင့် ဘုရားသခင်အပေါ် နှိုးဆော်မှု ယုံကြည်လျက် ဆုတောင်းသောအခါ အနာငြိမ်းခြင်းအခွင့်ရရှိခဲ့ကြသည်။

သို့သော် ဒေါက်တာဂျေရော့က်လီ၏ ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် ပြန်လည်ကျန်းမာခွင့်ရရှိခဲ့သည်။ သူမ သည် ဆုတောင်းခြင်းကို ယုံကြည်မှု (၃) ရက်အတွင်း အရေပြားမှီခိုရောဂါပျောက်ကင်းသက်သာခဲ့သည်။ သူမ၏ ရောဂါဖြစ်နေသော အရေပြားများကွာကျလျက် အသစ်ပြန်ပေါ်ပါသည်။ သူမ၏ အရေပြားရောင်သည့် ရောဂါသမာဓိတဘဲ မျက်နှာပေါ်မှ ချွတ်ချွတ်လည်း ပျောက်ကင်းသက်သာခွင့်ရရှိခဲ့သည်။

ဆိုးဂျန်လီ (အသက် ၁၂ နှစ်၊ ပုံ-၆) သည် ဤရောဂါကြောင့် ခေါင်းဖျက်၍ မရလောက်အောင် ဖြစ်ခဲ့သည်။ သူမ၏ ဖခင်ဒေဆန်းလီနှင့် မိခင်ယီကင်းတို့သည် အသင်းတော်လူကြီးတာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ရသဖြင့် သမီး၏ ရောဂါကြောင့် မိဘနှစ်ပါး၏ အပြစ်ကို တွေ့မြင်ခွင့်ရရှိခဲ့ကြသည်။ သူတို့၏ နွေးရုံသာရှိသော ခရစ်ယာန်အသက်တာကို နောင်တရလျက် ဒေါက်တာလီ၏ ဆုတောင်းချက်ကို ခံယူခဲ့ကြသည်။ နောက်တစ်နေ့တွင် သူမ၏ အနာမှထွက်သောပြည်များခန်းခြောက်သွားခဲ့သည်။ သူမ၏ ပြည်တည်နေသော အနာများသက်သာပျောက်ကင်းခဲ့သည်။ သူမ၏ အနာများသည် ဆုတောင်းခြင်း ခံယူပြီးမှ (၃) ရက်အတွင်း သက်သာ ပျောက်ကင်းခွင့်ရရှိခဲ့သည်။ ထိုနေ့မှစ၍ သူမသည် ကျန်းမာပျော်ရွှင်သော ဘဝကိုရရှိလျက် ယခုဆိုလျှင် ဝတ်ပြုကိစ္စကွယ်ရာတွင် ဘုရားသခင်အား ချီးမွမ်းသည့်ကလေးအကအဖွဲ့တွင် ပါဝင်လျက်ရှိသည်။

မဂျီယော့င်လီ (အသက် ၂၁ နှစ်) သည် ပြင်းထန်သည့်ယားနာရောဂါကြောင့် လက်နှစ်ဖက်ကို ပတ်တီး စည်းမှသာလျှင် အိပ်ပျော်နိုင်သည်။ မနုရီယူ (အသက် ၁၄ နှစ်) သည် နွေးရာသီ၌ပင် သူမ၏အရေပြားရောဂါကြောင့် အကျီလက်တို့ကို ဝတ်၍မရပါ။ ထိုနှစ်ဦးတို့သည် ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် အနာငြိမ်းခွင့်ရရှိခဲ့သည်။

ချိုသောမူအန်ရေနှင့် လက်ကိုင်ပုဂံအသုံးပြုလျက် ဆုတောင်းခြင်းအားဖြင့် ပြည်တွင်အနာငြိမ်းခြင်းဖြစ်ခဲ့သည်။

ဒီယေလသည် ကမ္ဘာ့ခရစ်ယာန်ဆရာဝန်များပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အဖွဲ့၏ဒါရိုက်တာ ဒေါက်တာဒီယေလ ဖွဲ့စည်းအကူအညီအားဖြင့်လျက် ပတ္တစီကိုနိုင်ငံတွင် နေထိုင်ရာမှ ဖွဲ့စည်းပေးခြင်းဖြင့်လက်တွင် အရေပြားရောင် သည့်ရောဂါဖြစ်ခဲ့သည်။ မန်းမင်းအသင်းတော်ပတ္တစီကို နိုင်ငံသို့ဆွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့သည်။ ချိုသော မူအန်ရေ ကို ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် သောက်မည်ဆိုလျှင် ဘုရားသခင်က အနာငြိမ်းခွင့်ပေးခဲ့သည့်သတင်းကို ဒေါက်တာဖွဲ့စည်းကကြားခဲ့သည်။ သူသည် ထိုနေ့ကို ယုံကြည်လျက် သားဖြစ်သူကိုတိုက်ခတ်ရာမှာ တစ်ပတ်အတွင်း ထိုရောဂါပျောက် ကင်းသက်သာခွင့်ရရှိခဲ့သည်။ အဲရစ် (အသက် ၈ နှစ်၊ ပုံ-၄) သည် ကင်ညာနိုင်ငံတွင်ရှိလျက် ဖွေးဖွေးသည့်နောက် (၃) ပတ်အကြာတွင် အရေပြားရောင်သည့်ရောဂါကို ရရှိခဲ့သည်။ သူ၏မျက်နှာသည် ရေနွေးလောင်ထားသည်နှင့် တူခဲ့ရသည်။ ဘီးရှော့ ဒေါက်တာမြောင်တို့ချွန် (နိုင်ဂျီရီ၊ မန်းမင်းသန့်ရှင်းသော အသင်းတော်) သည် ဒေါက်တာဂျေရော့က်လီ ကောင်း ကြီးပေးထားသည့်လက်ကိုင်ပုဂံကို အသုံးပြုလျက် ထိုလူနာအတွက် ဆုတောင်းသောအခါ (၃) ပတ်အတွင်း ရောဂါ ပျောက်ကင်းသက်သာခဲ့သဖြင့် ယခုအခါ သူ၏အရေပြားသည် ဖွေးကင်းစကလေးငယ်၏အရေပြားကဲ့သို့ပြန်ဖြစ်လာသည်။

ဤအရေပြားရောင်သည့်ရောဂါကို တွေ့ကြားကုန်ကျများစွာခံလျက် ကုသသော်လည်း မကြာခဏ ပြန်ပေါ် လေ့ရှိသည်။ သို့သော် ယုံကြည်သူများအနေဖြင့် ဘုရားသခင်နှင့် သူတို့ပုံကြားရုံအပြစ်များကိုယ်ရှားပြီး ပီပီ ဆုတောင်း သောအခါ ရောဂါသည် လျှင်မြန်စွာ ပျောက်ကင်းသက်သာလျက် အမာရွတ်ကျန်ခဲ့ခြင်း၊ နောက်ဆက်တွဲဆိုးကျိုးပြု သနာထွက်ပေါ်ခြင်းမရှိဘဲ ကျန်းမာကြသည်။

အသက်ရှင်လျက် ကျန်းမာခြင်းကိုပေးပိုင်သော ဘုရားသခင်၏ဂုဏ်တော်ခိုမင်းခြင်းရှိပါစေသော်။

ဒုတိယမွေးဖွားသော ဘုရားသခင်၏သားသမီးများအတွက် ထင်ရှားသောဝိညာဉ်တော်၏ လှုပ်ဆောင်ချက်များ

အပြစ်ထဲမှ ကျွန်ုပ်တို့အား ကယ်တင်ခဲ့သောယေရှုခရစ်တော်၏ နာမတော်အားဖြင့် ဒုတိယမွေးဖွားသောသူ သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် အသက်တာကို သန့်ရှင်းစင်ကြယ်စေနိုင်မှသာ ဖြီးပြည့်စုံသော ကယ်တင်ခြင်းကို ရရှိလိမ့်မည်။ (၁ကော ၆:၁၁)

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏အဓိကလှုပ်ဆောင်ရမည့်တာဝန်မှာ ယေရှုခရစ်တော်ကို လက်ခံလျက် ဒုတိယ မွေးဖွားပြီး ဘုရားသခင်၏သားသမီးဖြစ်ခြင်း၊ လူတို့၏ စိတ်နှလုံးကို လှုပ်ရှားစေပြီး နောင်တရစေရန်နှင့် ဘုရားသခင်ကိုစစ်စစ်ရန် ကူညီမစခြင်းစသည့်အလုပ်များဖြစ်၍ ထိုလုပ်ငန်းတာဝန်များသည် သူ၏အခြေခံကျသောလုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏အလုပ်ကို ကဏ္ဍာလေးမျိုးဖြင့် ခွဲ၍ လေ့လာကြပါစို့။

(၁) ဆုကျေးဇူးများ

သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ ဆုကျေးဇူးများဆိုသည်မှာ ဘုရားသခင်၏ မေတ္တာအဖြစ် ထင်ရှားစေဖို့ ဝိညာဉ်တော်၏ လှုပ်ဆောင်ချက်ကို ခေါ်သည်။ ဘုရားသခင်သည် သူ၏ သားသမီးများကို ကျေးဇူးပြုသောအားဖြင့် ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူးများကို ပေးထားသည်။ ထိုအရာပုံကြည့်သူများအတွက် ကယ်တင်ခြင်း၊ အနာငြိမ်းခြင်းနှင့် အတူအမွေအဖြစ်ဆက်ခံခွင့်ပေးထားသည်။ ယုံကြည်သူတို့အတွက် သူတို့နှင့်သင့်တော်လျက် ဖက်မညီညာစွာ ဆုကျေးဇူးကို ပေးထားသည်။

၁ကော (၁၂) တွင် ဖော်ပြထားသည့် ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူးထဲတွင် ပညာတရား၊ ထိုးထွင်းခြင်းတရား၊ ယုံကြည်ခြင်း၊ အနာငြိမ်းခြင်းကို ပြောဆိုခွင့်၊ ထိုဘာသာသမာဓိကား၏ အနက်အဓိပ္ပာယ်နားလည်ခွင့်တို့ကို အသီးသီးပါဝင်ကြသည်။ ဘုရားသခင်သည် လူ၏ စိတ်နှလုံးကို သိမြင်တော်မူ၏။

၁ကော (၁၃) တွင် ဖော်ပြထားသည့် အတိုင်း အကြီးမြတ်ဆုံးသောဆုကျေးဇူးမှာ မေတ္တာဖြစ်သည်။ ဝိညာဉ် ဆုကျေးဇူးကို လိုချင်သောအခါ (၁ကော ၁၄:၁) မေတ္တာကို သာ၍ ရှာဖွေကြပါဟု ဘုရားသခင်အနေဖြင့် တိုက်တွန်းထားပါသည်။ အကြောင်းမူကား ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူးများကို ပိုမို၍ခံစားရလေလေ တန်ခိုးအားဖြင့် ဘုရားသခင် ကိုသာ၍ ထိရောက်စွာ မိသားစုယုတ္တိလေလေ ဖြစ်လိမ့်မည်။

သူ၏စိတ်အတွက် ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူးများကို အသုံးပြုသူများသည် ချစ်စေဖို့ ဘုရားသခင်အလိုတော်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်၏ သားသမီးအနေဖြင့် ဝိညာဉ် ဆုကျေးဇူးများကို မငြင်းပယ်သင့်ပါဟုဆိုရာ၌ (၁ကော ၁၂:၃) တွင် ဖော်ပြထားသည့်ဆုကျေးဇူးများကို သာ၍ တောင်တရမည်။ အကယ်၍ သင်သည် သင်းအုပ်ဆရာတစ်ပါးဖြစ်ခဲ့သော ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူးအကြောင်းကို မှန်ကန်စွာ သွန်သင်ပေးသည်သာမက သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ လှုပ်ရှားမှုကို လက်တွေ့ပြသလျက် ဘုရားသခင်အသက်ရှင်ကြောင်း တွေ့ကြုံစေရန် အားထုတ်သင့်သည်။

(၂) နားလည်သဘောပေါက်ခြင်း

ဖန်ဆင်းရှင် ဘုရားအနေဖြင့် တစ်ပါးတည်းသောသားတော်ကို အပြစ်သားများအတွက် စေလွှတ်ခြင်းသည် စဉ်းစား၍မရနိုင်လောက်အောင်ကြီးမားသည့်မေတ္တာဖြစ်သည်။ အကယ်၍တစ်ယောက်သောသူအနေဖြင့် ကိုယ်တော်၏ မေတ္တာအတိမ်အနက်၊ အနိမ့်အမြင့်ကို သဘောပေါက်မည်ဆိုလျှင် ဘုရားသခင်ကိုမေတ္တာတန်ဖိုး လိမ့်မည်။

အသက်ရှင်ကာလ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ကူညီမစခြင်းရှိမည်ဆိုလျှင် ဘုရားသခင်နှင့်အတူအပြစ်ကိုအလွယ်တကူ ပြတ်တောက်စေနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ကိုယ်တော်အား ကျေနပ်စေနိုင်လိမ့်မည်။ သူ၏အသိရှိရာ နားခံရန် ခက်ခဲသော်လည်း ယုံကြည်ခြင်းရှိလျှင် နားခံနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းတော်ထင်ရှားစေနိုင်ဖို့ အတတ်နိုင်ဆုံးကြိုးစားလိမ့်မည်။ သို့သော် ကယ်တင်ခြင်းစိတ်ချမှန်သော ယုံကြည်သူအမြောက်အမြားတွေ့ရသည်။ သို့မဟုတ် အချို့သော သူများမူကား ကယ်တင်ခြင်းစိတ်ချမှန် ယုံကြည်မှုမရှိဟု ထင်လျက်ဘုရားကျောင်းသို့ တက်ကြွသော်လည်း အပြစ်တရားနှင့် ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားကား အဘယ်အရာဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းစွာ သဘောမပေါက်သောကြောင့် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်မရရှိသည့်နောက် သူတို့အပေါ်သို့ ကျရောက်လာမည့်စာရားစီရင်ခြင်းကိုတွေ့မြင်စားနိုင်ခြင်းမရှိကြပါ။ ရေနှင့်ဝိညာဉ်တော်၌ ဒုတိယမွေးဖွားသောသူ (ယော ၃:၅) ဘုရားသခင်၏ အလှူတော်ကိုဆော်သော သူ (မရ ၂၁) သာလျှင် ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ ဝင်ခွင့်ရမည်ဟု ဘုရားသခင်ယေရှုက ပြတ်သားစွာ မိန့်တော်မူ၏။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အပြစ်နှင့်တရားစီရင်ခြင်းကိုသဘောပေါက်လျက် (ယော ၁၆:၈) ငရဲဗီးအိုင်ကို ရှောင်ရှားနိုင်ဖို့ ကူညီမညီညာစွာ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်ကို စေလွှတ်သည်။

ထို့ကြောင့် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကို ခံရသော ဘုရားသခင်၏ သားသမီးများအနေဖြင့်သွေးထွက်သည့် တိုင်အောင် အပြစ်ကို တွန်းလှန်ခြင်း (ဟေဗြ ၁၂:၄) မကောင်းနှင့် ညစ်ညူးခြင်း မှန်သမျှကို ရှောင်ရှားခြင်း (၁သက် ၅:၂၂) ပြုလုပ်သည်သာမက ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ အနိုင်အထက်ပြု၍ ဝင်ရမည်။

(၃) တိုက်တွန်းခြင်းနှင့်လမ်းပြခြင်းသည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် အသံတော်ဖြစ်သည်

ဘုရားသခင်၏ လျှောက်ချက်တိုအောင် လိုက်၍စစ်တော်မူသော (၁ကော ၂:၁၀-၁၁) သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ ဩဇာလွှမ်းမိုးခြင်း မှတ်သွင်းခြင်းကို ခံရသောသူသည် သူလုပ်သောအလုပ်ကို တွေ့ရလိမ့်မည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် စာတန်၏စခန်းကို ဖြိုဖျက်နိုင်မည်ဖြစ်ပြီး အနာဂတ်အတွက် ပရောဖက်ပြုနိုင်သည်သာမက ဝိညာဉ်လောက၏ လျှောက်ချက်ကိုတွေ့ရလိမ့်မည်။

အကြောင်းမူကား သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်သည် သမ္မတရား၏ ဝိညာဉ်ဖြစ်သည်။ (၁ယော ၅:၇) ကျွန်ုပ်တို့ စိတ်ထဲတွင် သမ္မတရားရှိပြည့်စုံပြီး လက်တွေ့ကုသမှုရှိစေရန်အတွက် အပြုလိမ့်မည်။ အကယ်၍ အရာရာတိုင်းအတွက် ဘုရားသခင်ကို အသိအမှတ်ပြုပြီး ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဆုတောင်းလျက် အခြေအနေအရပ်ရပ်အပေါ် ဆက်ကပ် နှိုင်းရမည်။ ထိုသို့ ဆက်ကပ်သည့် နောက်ဆင်းရဲဒုက္ခနှင့် ကြုံရသောအခါ၌ပင် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ တိုက်တွန်းချက် လမ်းပြများ ခံရလိမ့်မည်။

အကယ်၍ရှင်းလင်းပြတ်သားသောသန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏လမ်းပြမှုကိုခံရသောကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်တာအသီးသီးတွင် ကောင်းကြီးမင်္ဂလာခံရလျက် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်ထင်ရှားစေနိုင်လိမ့်မည်။ ဝေဂေလိ တရားကို ဟောပြောခြင်း (သို့) သက်သေခံခြင်းပြုလုပ်ရာတွင် ပြောရမည့်စကားကို ကျွန်ုပ်တို့၏ နှုတ်စာစာတော်ထဲတွင် ထည့်ပေးလိမ့်မည်။

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်သည် အရည်အချင်းနှင့် ပြည့်စုံသော ကျွန်ုပ်တို့အား ဖြစ်၍ ကျွန်ုပ်တို့အား လမ်းပြပေးသောအခါ နှုတ်စာပတ်တော် ကို သာ၍ နားလည် ရသောအခွင့် ရရှိ လျက် နားခံလိုက်လျောက်မှုအပိုင်းတွင် လည်း တိုးတက်လာမည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးထဲတွင် ကိန်းဝပ်တော်မူသော သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်သမ္မတ ရားနှင့် ညီညွတ်သောစကား အပြုအမူများရှိလာစေဖို့ ကျွန်ုပ်တို့ကို တိကျစွာ လမ်းညွှန်ပေးလိမ့်မည်။ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ တိုက်တွန်းမှုခံရသည်ဆိုသည်မှာ တစ်စုံတစ်ရာကို စတင်လုပ်ဆောင်ဖို့ခွင့် ဆော်ပေးသည်ဟု ဆိုလိုသည်။ အကယ်၍ အချိန်ကာလအတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ အစာရှောင်လျက် ဆုတောင်း ဖို့ တိကျသည့် နှိုးဆော်မှုရှိလျှင် ထိုအသံတော်သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ အသံတော်ဖြစ်သည်။ ထို့နောက် မှုအတိုင်း ဆက်ကပ်လျှင် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏လမ်းပြမှုခံရလိမ့်မည်။



(၄) ခွန်အားနှင့်ပြည့်စုံမှု ဆုတောင်းခြင်း

အကယ်၍ သင်သည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်နှင့် ပြည့်စုံမည်ဆိုလျှင် အလုပ်ပင်ပန်းသောအခါ၌ ဆုတောင်းခြင်း သော အခါ၌ ဆုတောင်းခြင်းခံစားရမည်ဟုဆိုပါ။ ပျက်စီးမှုများ ခံစားရနိုင်သော်လည်း ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဝမ်းမြောက်စွာ ဆုတောင်းနိုင်လိမ့်မည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ဝေဒနာများ၌ ချွတ်ဆွဲမှုများနှင့်ဆိုင်ရာများကို ဝိညာဉ်တော်က ပြန်လည်ဖော်ပြလိမ့်မည်။

သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လိုအပ်ချက်မှန်သမျှကို သိ၍ဖြည့်ဆည်းပေးလိမ့်မည်။ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့အားနည်းသည့်နေရာတွင် ကူညီမစမှုကိုပေးလျက် ဘုရားသခင်၏ အလိုတော်အတိုင်း ဆုတောင်းနိုင် ဖို့သွန်သင်ပေးလိမ့်မည်။ (ရော ၈:၂၆-၂၇) ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်နှလုံးသည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ သွန်သင်ချက်နှင့်ထပ်တည့်ကူးသောအခါ ဘုရားသခင် နှစ်သက်သော ဆုတောင်းခြင်းကို တောင်းနိုင်လိမ့်မည်။

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကိုအချိန်လျက် ခမည်းတော်ထံသို့ ဆုတောင်းသောပမာဏသည် တစ်မူထူးခြားလိမ့်မည်။ ထို့ကြောင့် ခမည်းတော်ဘုရားအနေဖြင့် အဖြေပေးလိမ့်မည်။ မိမိဆုတောင်းချက်ကို ဘောင်ခတ်မထားဘဲ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏လမ်းပြမှုအတိုင်း ဆုတောင်းခြင်း သို့မဟုတ် တွေ့ကြုံရသောအရာမှန်သမျှ ကျွန်ုပ်တို့ ကောင်းကြီးအတွက် အတူ ကံ ဘုရားသခင်ရည်ရွယ်ထားသဖြင့် သူတို့အပြောကို အလွယ်တကူခံနိုင်လိမ့်မည်။

သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်ထံ ဆုတောင်းခြင်း ဖိတ်ခေါ်ခြင်းဆက်ကပ်လိမ့်မည်။ လောကီဘက် မက်ခြင်း အနိစ္စဖြင့် စာတန်ကိုတိုက်ခိုက်အောင်မြင်ခြင်းအတွက် ရှေ့ပြေး ဆုတောင်းပြီးမှ သစ္စာရှိရှိ ဆုတောင်း လျက် နှုတ်စာပတ်တော်အတိုင်း ခြေလှမ်းလှမ်းနိုင်ဖို့ အားထုတ်ရမည်။ ထို့နောက် နှုတ်စာပတ်တော်ကို လက်နက်အဖြစ်တပ်ဆင်ထားရမည်။ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်စာပတ်တော်ကို နေ့စဉ်စာရမည့်အစာအဖြစ်ဖြင့်လဲစေဖို့လျှင်လမ်းပြတံသားသောသန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ လမ်းပြမှုခံရလိမ့်မည်။

